
Protokół Nr 43/2021 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu oraz Komisji Strategii i Rozwoju 

Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 12 marca 2021 r. 

 

Wspólne, zdalne obrady Komisji otworzyli:  

 

1) Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

oraz 

2) Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik  

 

stwierdzając quorum na podstawie list obecności  (listy obecności w załączeniu).  

 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 09.05. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisji 

Budżetu obradowali według zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu). 

 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 

1) nabycia nieruchomości (projekt uchwały w załączeniu): 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

2) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu (projekt uchwały  

w załączeniu): 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

3) zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu (projekt uchwały  

w załączeniu): 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu):   

 

Również ten projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez 

członków Komisji Strategii.  



2 
 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej 

mienia komunalnego  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu): 

 

Przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Strategii. 

 

6) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostrowiec  

Świętokrzyski” (projekt uchwały w załączeniu do protokołu): 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

Członkowie Komisji Budżetu również jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ten 

projekt uchwały. 

 

7) zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji  

w zakresie ograniczania niskiej emisji (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu): 

 

Głos zabrał Radny A. Pałka pytając, że jeśli w ulicy jest już sieć gazowa, to czy wtedy 

dotacja nie przysługuje, gdy ktoś zmienia piec? Odpowiedzi udzielił Naczelnik 

Wydziału Infrastruktury Komunalnej – A. Majcher informując, że w przypadku 

wymiany pieca na piec z biomasą, jeśli istnieje możliwość podłączenia się do sieci 

gazowej lub do sieci ciepłowniczej MEC, wówczas obowiązuje warunek, że nie może 

to być piec na biomasę. 

Radny A. Pałka poprosił o uszczegółowienie odpowiedzi o rodzaj paliwa, jakie będzie 

można stosować.  

Naczelnik WIK odpowiedział, że jeśli chodzi o biomasę, to jest to także drewno, 

drewno mielone, jest to dość szerokie spektrum. Jeśli nie ma możliwości podłączenia 

się do sieci gazowej lub sieci ciepłowniczej MEC, wówczas zmiana pieca jest 

konieczna.  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie  

zaopiniowali w/w projekt uchwały.  

 

8) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego „Targowiska Miejskie” w Ostrowcu Świętokrzyskim (projekt  

w załączeniu do protokołu): 

 

W związku z brakiem uwag, w wyniku głosowania członkowie Komisji Budżetu 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały.  
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9) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec  

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt w załączeniu do protokołu): 

 

Przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez 

członków Komisji Budżetu.  

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2021 

r. (projekt w załączeniu do protokołu): 

 

Przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez 

członków Komisji Budżetu. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 09.26.  

 

 

Przewodniczyli: 

Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta - Kamil Stelmasik 

 

Protokołowała: Agnieszka Zaleś 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


